



**MØTEINNKALLING**  
**Styremøte 03 2018-2019**  
**Henning IL**

**Styremøte nr. 3 -2018-2019**

<b>Dato:</b> 2018-04-25	<b>Sted:</b> Klubbhuset Henning IL	<b>Tid:</b> Kl. 19:30-22:00	<b>Tilstede:</b>
<b>Styret i HIL 2018-2019</b>			
Leder: Stina Musum epost: stina.musum@gmail.com			x
Styremedlem: Per Ole Austmo, epost: perole.austmo@gmail.com			
Styremedlem: Lise Storstad Aas epost: lise.storstad.aas@steinkjer.kommune.no			x
Styremedlem: Ole Petter Hofstad; epost: ophofstad@hotmail.com			x
Styresmedlem: Magne Ryan epost: varehussjef.steinkjer@elkjop.no			
Kasserer: Vegard Forbord, epost: vegard@forbord.org			x
Leder Fotballgruppa: Jøran Dahl, epost joeran_dahl88@hotmail.com			
Leder Trim/mosjon og friidrett: Ellen Schjei Wekre, epost: e-wekre@hotmail.com			x
Leder Skigruppa Stein Kristian Røset, epost: skr@stein-kristian.com			x

**Sakliste**

1. Godkjenning av innkalling nr 3/ 2018-2019
2. Godkjenning av referat nr 2
3. Møte med hytteeierforeninga - orientering
4. Løypekjørerne invitert – prat om sesongen
5. Status økonomi og medlemsregistrering ved kasserer
6. Status BA
7. Status gruppene
8. Henningportalen
9. Valg fjellvegen
10. Utleie av klubbhus – rutiner
11. Eventuelt



**MØTEINNKALLING**  
**Styremøte 03 2018-2019**  
**Henning IL**



Pkt.:	Sak:	Ansvar:
1.	<b>Godkjenning av innkalling nr. 3 2017-2018</b> <i>Saksopplysning:</i> Innkalling utsendt pr e-post <i>Vedtak:</i> Innkalling godkjennes uten merknad	Stina
	<b>Godkjenning av referat nr 2</b> <i>Saksopplysning:</i> Referat sendt pr epost den. <i>Vedtak:</i> Referat godkjennes uten merknad	Stina
	<b>Møte med hytteeierforeninga – orientering</b> <i>Saksopplysning:</i> Leder og kasserer har hatt et møte med hytteeierforeninga. To saker var hovedtema:  1. Brønn Henningvola Henning IL skal ta noen undersøkelser for å se om vi kan rense vannet, for å gi tilbakemelding til hytteeierforeningen. Vi skal se på ulike alternativ samt prisoverslag. Hytteeierforeningen er villig til å betale mere for drikkevann. De skal ha tilbakemelding innen 1 måned fra møtet med de.  2. Tilskudd til diesel for «hytterunden»  Leder og kasserer orienterer <i>Vedtak:</i> Henning IL ønsker et møte med Steinkjer skidrift.	Stina og Vegard
	<b>Løypekjørerne er invitert – dialog om sesongen.</b> <i>Saksopplysning:</i> Torje Alstad møtte og informert om sesongen.	
5.	<b>Status økonomi og medlemsregistrering ved kasserer</b> <i>Saksopplysning:</i> Saken utsettes til neste møte.	Vegard
6	<b>Status BA</b> <i>Saksopplysning:</i> Saken utsettes til neste møte.	Ole Petter



**MØTEINNKALLING**  
**Styremøte 03 2018-2019**  
**Henning IL**

- 7      **Status gruppene**  
*Saksopplysning:* Saken utsettes til neste møte.      Gruppe-  
lederne
- 8      **Henningportalen**  
*Saksopplysning:* Saken utsettes til neste møte.      Vegard
- 9      Valg Fjellvegen  
*Saksopplysning:* Henning IL er i valgkomiteen for styret i fjellvegen sammen med  
hytteeierforeninga. Vi fikk info fra fungerende leder i Fjellvegen.  
*Vedtak:* *Stina Musum og Lise Storstad Aas stiller i valgkomiteen fra Henning IL.*      Stina
- 10     **Utleie av klubbhus**  
*Saksopplysning* Det skal være bl.a. konfirmasjoner på klubbhuset nå i vår og vi  
må avklare renhold og andre ting i forkant.  
Henning IL ordner med vasking i løpet av helg, etter utleie. De kan enten vaske  
selv, eller betale for vasking.
- 11     Eventuelt:  
*Saksopplysning:*  
*Forslag til vedtak:*

Nytt møte er torsdag 13.06.18 klokken 19.30